

التاريخ: 2023/02/02  
المرجع: 2023/CAD/BK/14

السادة/ شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت

المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

### الموضوع : إفصاح مكمل عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، مرفق طية نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

أحرفي

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة - تنفيذي

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	2023/02/02
اسم الشركة المدرجة	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية
عنوان الإفصاح *	افصاح مكمل من شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية بخصوص معلومة جوهرية
تاريخ الافصاح السابق	2021/04/15
التطور الحاصل على الإفصاح	قامت شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية بالمساهمة في زيادة رأس مال شركة COFE District APP Holding LTD ومقرها سوق أبو ظبي العالمي بمبلغ وقدره مليون دولار أمريكي (ما يعادل 307 ألف دينار كويتي تقريباً) و بتقييم 100 مليون دولار أمريكي بعد الزيادة، وعليه سيصبح إجمالي استثمار شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية في الشركة المذكورة 11 مليون دولار أمريكي بنسبة 20.97% من رأس مال الشركة بعد إتمام كافة الإجراءات، علماً بأن شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية سبق لها أن ساهمت في الاستثمار بمبلغ 10 مليون دولار أمريكي في عام 2021 وكان ذلك على أساس تقييم 40 مليون دولار أمريكي بعد الزيادة.
الاثر المالي للتطور الحاصل (ان وجد)	لا يوجد أثر مالي



نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة - تنفيذي

**الإمتياز**  
ALIMTIAZ  
GROUP

٤٤٢





Date: 02/02/2023  
Ref: 014/BK/CAD/2023

**Boursa Kuwait Company  
Kuwait**

**Subject: Supplementary Disclosure of Material Information**

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, find enclosed the Supplementary Disclosure Form of Material Information.

Sincerely,

**Nawaf H Marafi  
Group Chief Executive Officer  
Executive Board Member**



SSB AA





### Supplementary Disclosure form

<b>Date</b>	02/02/2023
<b>Name of the listed Company</b>	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
<b>Disclosure Title</b>	Supplementary disclosure by Alimtiaaz Investment Group Company regarding material information
<b>Date of Previous Disclosure</b>	15/04/2021
<b>Developments that Occurred to Disclosure</b>	Alimtiaaz Investment Group Company hereby announces that it has participated in the latest capital increase of COFE District App Holding LTD. Co "COFE" located in Abu Dhabi Global Markets within an investment amounting to USD \$1 million (approximately 307 thousand Kuwaiti Dinar) at a post investment valuation of USD \$100 million. Al Imtiaaz's shareholding will be 20.97% after completion of necessary procedures, and as such, Alimtiaaz' s total investment in COFE will reach USD \$11 million. Alimtiaaz previously invested USD \$10 million in 2021 at a post-investment valuation of USD \$40 million.
<b>The Financial Effect of the Occurring Developments (if any)</b>	No financial impact

**Nawaf H Marafi**  
Group Chief Executive Officer  
Executive Board Member

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

SSB

AA

